



8D6N WINTER ROMANCE KOREA

春川 | 束草 | 襄阳 | 平昌 | 首尔 | 济州岛 CHUNCHEON | SOKCHO | YANGYANG | PYEONGCHANG | SEOUL | JEJU ISLAND





1 吉隆坡 🛪 仁川

集合于吉隆坡国际机场,飞往仁川 - 韩国。

2 仁川- 33公里 - 首尔**⊀济** 州岛

🗂 韩式传统汗蒸幕体验(含毛巾及衣服)

🗂 道头洞彩虹海岸道路 🗿

以湛蓝辽阔的大海为背景, 彩色砖就像是 七彩阶梯般可爱。

文 早餐: 机上用餐 | 午餐: 马铃薯炖脊骨 | 晚餐: 韩定食 华美达济州市酒店或同级

3 济州岛

严 城山日出峰

也被称为"日出峰",是大约10万年前由浅 海海底的水力火山喷发形成的巨岩,被列 为世界自然遗产。

🛗 史努比庭园

是能见到《花生漫画》(Peanuts)中直率 又个性独具的朋友们,藉由与他们的互动, 得到共鸣或疗愈之处。

○ 冬季限定 / 山茶花树群落

12月到隔年的2月底是济州岛山茶花季,有 许多非常高大的山茶花树群,各個比人还 高上许多,十分壮观也很美丽,仿佛來到花 仙世界。

※按每年气候不同会有所改变, 以上花期不 能完全保证准确。

☆ Arte 艺术博物馆

是韩国最大的沉浸式新媒体艺术体验博物馆。通过声音与视觉的交融,为观众带来10余件新颖多彩的新媒体艺术作品。

4 | 济州岛 ★ 首尔 - 69公里 - 春川 - 90公里 - 束草 - 29公里 - 襄阳

🖺 南怡岛

以绿树成荫的大道而闻名,以韩国热门电 视剧"冬季恋歌"的拍摄地而闻名。

🗂 草莓采摘 (毎人一盒250克, 12月初-3月底)

🗎 三岳山湖水缆车

韩国最长的缆车,往返海拔440米的三岳山,可同时欣赏山水风光。

💾 大浦渔港

★ 早餐: 酒店 | 午餐: 春川辣炒板鸡 | 晚餐: 螃蟹套餐

The N Resort 度假酒店或同级

5 襄阳 - 78公里 - 平昌

🖰 洛山寺

是位于洛山海水浴场北面4公里之处的寺庙,拥有1,300年历史。

🖰 滑雪度假村

让您体验前所未有的滑雪之乐 (※<mark>含滑雪</mark> 用具+滑雪服,但不含手套和防护镜)

6 平昌 - 113公里 - 首尔

營 乐天世界(含自由卷)

以冒险与神秘为主题,分成室内主题公园的乐天探险世界、湖水公园的魔幻岛,再加上购物商城、民俗博物馆、溜冰场、饭店、百货公司等,组成了结合观光、休闲、购物与文化的大型复合式生活空间。

🛗 乐天世界塔 (首尔天空瞭望台)

共有123楼、高555米,占世界高楼排名第6。内部除了设有饭店、艺廊、咖啡厅等空间,更有能够感受辽阔视野的SKY WALKER天空步道,并以能看见华丽的首尔夜景的瞭望台著称。

▼ 早餐: 酒店 | 午餐: 自理 | 晚餐: 人参鸡汤

天空花园酒店东大门1号店或同级

7 首尔

`□ 人参专卖店、化妆品免税店、护肝宝专卖店

🛗 景福宮(穿韩服体验)

作为五大宫阙之首的景福宫,兴建于1394年,是朝鲜五大宫阙中规模最大的。

🖺 涂鸦秀

演员把绘画的过程和轻松活泼的喜剧、默 剧和精彩的舞蹈相结合,并将这种方式表 现成为一种舞台语言。

🖰 明洞

天空花园酒店东大门1号店或同级

8 首尔 - 50公里 - 仁川 ズ 吉隆坡

[△] DIY饭团

送往机场,返回温暖的家。

🔀 早餐: 酒店或早餐盒 | 午餐: 自理 | 晚餐: 机上用餐



KUALA LUMPUR X INCHEON

Assemble in KL International Airport for flight to Incheon - Korea.

INCHEON - 33km - SEOUL **ズ** JEJU **ISLAND**

🛗 Jjimjilbang — Korean Traditional Sauna (Includes towels and clothes)

Stand on the rainbow-colored barrier and enjoy the blue sea and cool breeze of Jeju Island.

🗂 Dodu-dong Rainbow Coastal Road

Stand on the rainbow-colored barrier and enjoy the blue sea and cool breeze of Jeju Island.

- Breakfast: Meal On Board | Lunch: Braised Pork Ribs With Potato | Dinner: Hanjeongsik
- Ramada by Wyndham Jeju City Hall or similar

JEJU ISLAND

🗂 Seongsan Ilchulbong

A UNESCO World Heritage site and one of Jeju Island's most famous geographical features.

🗂 Snoopy Garden

A very special place where you can meet the beloved characters from the Peanuts comic strip.

Winter Arrangement Camellia Forest

From December to the end of February is full of camellia flowers that represent Jeju winter, making it a mudestination for winter trips to Jeju, and a great place to take once-in-a-lifetime photos.

*The floral growing season is subject to weather conditions.

🗂 Arte Museum

An immersive light and shadow art museum,

JEJU ISLAND 🛪 SEOUL - 69km CHUNCHEON - 90km - SOKCHO 29km - YANGYANG

🛗 Nami Island

A well-known for its tree-lined avenues, famed as the filming spot of the popular Korean drama 'Winter Sonata'.

Strawberry Picking

(250g box/person, Early Dec - End Mar)

Samaksan Mountain Lake Cable Car This cable car could reach at high place of Mt.Samak, and see the view of Uiam Lake and Chuncheon city.

🗂 Daepohang Fish Market

- 🏋 Breakfast: Hotel | Lunch: Pan Fried Spicy
 - Chicken | Dinner: Crab Set Meal
- The N Resort or similar

YANGYANG - 78km -**PYEONGCHANG**

Maksansa Temple

One of the foremost sights of Yangyang, and one of the most historic sites in the region.

Ski Resort

Experience the joy of skiing with a breathtaking view (%Includes ski suit and ski equipment but exclude gloves and goggles).

- 🟋 Breakfast: Hotel | Lunch: Squid & Pork Bulgogi | **Dinner: Own Expenses**
- Alpensia Holiday Inn Ski Resort or Similar

PYEONGCHANG - 113km - SEOUL

Lotte World (Unlimited Pass)

Divided into the indoor Lotte World Adventure, and the outdoor lakeside Magic Island, with additional amenities including a shopping mall, folk museum, ice rink, hotel, and more.

Lotte World Tower

(Includes Seoul Sky Observatory)

The 6th tallest building in the world with 123 floors total, standing at 555 meters. The tower contains galleries, cafes, skywalks, and an observation deck, which is one of the best spots to view Seoul's vibrant city lights.

- 🏋 Breakfast: Hotel | Lunch: Own Expenses | **Dinner: Ginseng Chicken Soup**
- 👖 Hotel Skypark Dongdaemun I or similar

SEOUL

Ginseng Outlet, Cosmetic Duty Free, **Healthy Liver Shop**

🛗 Gyeongbokgung Palace

(Wearing Hanbok Experience)

Was the first and largest of the royal palaces built during the Joseon Dynasty.

The PAINTERS Show

Enjoy mixing non-verbal performances, comics, art, and music.

Myeongdong

- ⊁ Breakfast: Hotel | Lunch: Korean BBQ | **Dinner: Own Expenses**
- 👖 Hotel Skypark Dongdaemun I or similar

SEOUL - 50km - INCHEON 🛪 **KUALA LUMPUR**

🗂 DIY Gimbap

Transfer to airport for your flight back home with unforgettable memories.

🏋 Breakfast: Hotel or Packed Breakfast | Lunch: Own Expenses | Dinner: Meal On Board



行程亮点 HIGHLIGHTS

特点: 滑雪度假村 | 三岳山湖水缆车 | 乐天世界塔 (首尔天空瞭望台) | 涂鸦秀 | 山茶花树群落

SPECIAL: Ski Resort | Samaksan Mountain Lake Cable Car | Lotte World Tower (Includes Seoul Sky Observatory) | The PAINTERS Show | Camellia Forest

景点: 城山日出峰 | 史努比庭园 | 南怡岛 | 洛山寺 | 乐天世界 (含自由卷) | 明洞

ATTRACTIONS: Seongsan Ilchulbong Peak | Snoopy Garden | Nami Island | Naksansa Temple | Lotte World (Unlimited Pass) | Myeongdong

体验: 韩式传统汗蒸幕 | 滑雪乐 | 采草莓 | 景福宫(穿韩服体验)

EXPERIENCE: Jjimjilbang (Korean Traditional Sauna) | Ski Fun | Strawberry Picking | Gyeongbokgung Palace (Wearing Hanbok Experience)

美食: 鲍鱼海鲜锅 | 济州黑猪烤肉 | 春川辣炒鸡 | 韩式烤肉 | 螃蟹套餐 | 人参鸡汤

GOURMET: Abalone Seafood Steamboat | Jeju Black Pork Bulgogi | Pan Fried Spicy Chicken | Korean BBQ | Crab Set Meal | Ginseng Chicken Soup





护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 行程、膳食、酒店住宿 、 交通和自费项目可能会有所更动,恕不另行通知。 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 2.
- 3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如,交诵延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 5. 详情条规, 请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.mv/home/terms.php
- 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

- □(d 內 加索 xx.) 所有行程以中文讲解为主。 如预订三人间,提供的额外床垫为滚动式折叠床。 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。 车上购物 为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃及伴手礼。

Tentative Flight Details - Subject to Change

Travel Essentials

Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- 1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior
- 2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen
- circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Korea Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in Mandarin.

2. Tirple Room - Third person shall be based on a rollaway bed.

3. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.

4. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks and gift are offered for sale on board the coach.

For Agent Use Only:

Updated Date: MAR 2024